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Z A P I S N I K 
 

11. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkno, 

ki je bila v četrtek, 7.3.2024 ob 18. uri v sejni dvorani Občine Cerkno. 
 

 

PRISOTNI ČLANI OBČINSKEGA SVETA: g.Stanko Močnik, g.Rok Obid, g.Domen 

Uršič, g.Ivan Mavri, g.Stanko Gosar,  g.Jure Magajne, g.Luka Podobnik, David Bašelj, 

g.Silvo Jeram, ga.Katja Kejžar g.Jure Podobnik, ga.Mojca Mavri, ga.Monika Hadalin, 

g.Andraž Drešček 

ODSOTNI: gdč. Patricija Tušar 

PREDSTAVNIKI OBČINSKE UPRAVE IN POROČEVALCI: strokovne službe občine: 

ga.Mojca Sedej, ga.Valerija Močnik, ga.Vanja Mavri Zajc, ga.Nives Florjančič, g,Janez 

Peternel, ga.Mojca Gros in ga.Katja Lapanja. 

OSTALI PRISOTNI: Brigita Šen Kreže – Komunala Idrija d.o.o. 

NOVINARJI:  Metka Rupnik  - Radio Odmev, Damijan Bogataj – ABC, Damjana Peternelj, 

Nina Brus - RTV 

 

Za sejo je bil predlagan naslednji  d n e v n i   r e d : 

 

1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  

2. Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 10. seji občinskega sveta dne 12. 10. 2023 

ter poročilo o realizaciji sklepov 

3. Soglasje k zadolžitvi Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o.  

4. Soglasje k predlogu sistematizacije delovnih mest v enoti Vrtec Peter Klepec pri OŠ 

Cerkno za šolsko leto 2023/2024  

5. Sklep o oblikovanju oddelkov v Vrtcu Peter Klepec pri Osnovni šoli Cerkno  

6. Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkno – druga obravnava 

7. Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju javnih prireditev v 

občini Cerkno 

8. KVIAZ:  

a. Imenovanje predstavnika občine v svetu zavoda ZD IDRIJA  

b. Imenovanje predstavnika Občine Cerkno v svetu OI JSKD Idrija  

c. Ugotovitveni sklep o odstopu člana Občinskega sveta Občine Cerkno in 

imenovanje nadomestnega člana  

9. Problematika umika JD z zemljišča s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje  

10. Umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami:  

- 1317/14 k. o. 2344 Cerkno,  

- 1315/13 k. o. 2344 Cerkno,  

- 1315/17 k. o. 2344 Cerkno.  

11. Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 – prva obravnava  

12. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda kot lokalne 

turistične organizacije Občine Cerkno – hitri postopek  

13. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija – hitri postopek  



14. Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Mestna knjižnica in 

čitalnica Idrija – hitri postopek  

15. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega in vzgojno-varstvenega zavoda Osnovna šola Cerkno – hitri 

postopek.  

16. Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno  

17. Pobude in vprašanja svetnikov  

a. Seznanitev o podaljšanju najemne pogodbe o izjemni dodelitvi neprofitnega 

stanovanja,  

b. Seznanitev o začasnem financiranju Občine Cerkno v obdobju januar - marec  

c.  Seznanitev o poteku Zbora občanov KS Otalež.  

 

Ad 1.:  Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda 

 

Župan Gašper Uršič je pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je občinski svet sklepčen ter 

prebral predlog dnevnega reda. Razložil je, da gre pri 16. točki za prvo branje odloka.  

Luka Podobnik je podal mnenje Statutarno pravne komisije in glede 6. točke dnevnega reda 

dejal, da je v gradivu prispel še vedno isti odlok, kot je bil za prvo obravnavo, brez 

upoštevanih popravkov. Po poslovniku je potrebno predložiti za drugo obravnavo gradivo s 

popravki.  

Mojca Gros je pojasnila, da je bilo s strani direktorja poslano gradivo s popravki. 

Luka Podobnik je dejal, da so na komisiji prav tako izrazili pomislek, da bi morala 

Statutarno pravna komisija obravnavati tudi predlog odloka za drugo branje. 

Janez Peternel je dejal, da v prvem branju ni bilo nobenih pripomb in je potrebno upoštevati 

samo podane popravke. 

Ivan Mavri je dejal, da je dnevni red krepko preobsežen in meni, da je taka seja težko 

obvladljiva ter bodo težko delali tako kot bi bilo treba.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil dnevni red občinske seje.   

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 2.:  Sprejem zapisnika in sklepov, sprejetih na 10. seji občinskega sveta dne 12. 10. 

2023 ter poročilo o realizaciji sklepov 

 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bil osnutek zapisnika zadnje seje poslan svetnikom v 

pregled. Na zapisnik je bila poslana ena pripomba, ki pa se je uskladila. V nadaljevanju je 

podal poročilo o realizaciji sklepov. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Občinski svet je potrdil zapisnik in sklepe 10. redne seje občinskega sveta z dne 

12.10.2023.   

                                                                                                                   (12 glasov ZA ) 

 

Ad 3.:  Soglasje k zadolžitvi Javnega podjetja Komunala Idrija d.o.o. 

 

Brigita Šen Kreže je v nadaljevanju podala obrazložitev točke dnevnega reda. Povedala, je 

da podjetje zaproša za zadolžitev za dodatnih 300.000 €, ki bi bila namenjena za nakup novih 



osnovnih sredstev (smetarsko vozilo, pogrebno vozila in ostala oprema). Prav tako bi uredili 

nadstrešnico za vozila, saj so sedaj vozila parkirana na prostem. Poudarila je, da so glede na 

Uredbo o zelenem javnem naročanju zavezani k nakupu električnega tovornega vozila. 

Povedala je, da je trenutna garancijska doba za baterijo osem let. Vozilo so že dvakrat testirali 

ter tako zbrali podatke kako se vozilo obnese. Želijo si, da bi jih zakonodaja iz tega dela 

izločila, saj je finančni vložek v tovrstna električna vozila od 450.000 € dalje.  

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije ter 

povedal, da je odbor podal soglasje k zadolžitvi. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter dejal, da je 

odbor podal soglasje k zadolžitvi. 

Jure Magajne je vprašal glede vozila, ki je bilo v popravilu ter je bil strošek popravila kar 

visok in sicer med 60 - 70.000 €. 

Brigita Šen Kreže je dejal, da so smetarska vozila letniki 2004 in 2016. Vozilo, ki je bilo v 

popravilu ima preko 405.000 prevoženih kilometrov. 

Jure Magajne je vprašal za kako popravilo je šlo, da je bil znesek tako visok. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da so takrat imeli kar izziv, ko je bilo vozilo potrebno popraviti. 

Jure Magajne je vprašal, kaj bodo s starim vozilom letnik 2004, ko bodo nabavili novega. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da ga bodo prodali (objavijo pa licitacijo).  

Jure Magajne je dejal, da je bilo govora ravno zaradi starosti vozila, če je smiselno vlagati 

toliko denarja v popravilo.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da na določene termine, potrebujejo tri smetarska vozila, sploh v 

poletnem času, ko so biološki odpadki. Sicer pa je postopek nakupa novega vozila zelo 

dolgotrajen, saj mora zadevo najprej potrditi nadzorni svet, nato občinski svet in sledi še javni 

razpis. Na žalost zadeva ne gre tako hitro kot npr. pri nekem zasebniku, ki se lahko zelo hitro 

odloči in izbere novo vozilo.  

Mojca Mavri je dejalo, da je bilo na odboru rečeno, da ko so testirali električno vozilo, je 

bilo na Gorah baterije samo še 2 %. Znano je kak je teren na Idrijsko – Cerkljanskem in se 

sprašuje ali je nakup res racionalen ter kjer bo to vozilo v uporabi.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da je voznik, ki je testiral vozilo pripravil pregled zadnjega 

testiranja in se je pokazalo, da so bili najnižji odstotki baterije na koncu 7 %, pri opravljenih 

118 km. Sicer pa so odstotki baterije ob koncu dneva od 13 – 44 %. Pomemben je način 

vožnje in na to se bodo morali vozniki privaditi, da bodo dosegli boljše izkoristke. 

Mojca Mavri je vprašala, če bodo električno vozilo, glede na testiranja uporabljali povsod, 

tudi po Cerkljanskem. 

Brigita Šen Kreže je dejala, da si želijo, da vozila ne bi bilo potrebno kupiti, če pa bodo 

primorani, se bo uporabljal na teh relacijah.  

Stanko Gosar je dejal, da je nakup električnega vozila nesmisel, saj v zadnjih desetih letih ne 

vidi pri Komunali Idrija nobene druge spremembe, razen zneska na položnici. 

Ivan Mavri je glede problematike velikosti vozila ter dosega vseh odjemnih mest – konkretno 

Orehek, dejal, da je na tem mestu problem in se je moral ekološki otok umakniti iz vasi, 

zaradi omejenosti s prostorom, ker je bilo vozilo preveliko; sedaj pa bi šli v nakup nekega 

vozila, ki bo na koncu neuporabno za nekatera odjemna mesta. Če že morajo kupovati, bi bilo 

smiselno kupiti vozilo, ki bo pokrilo tudi manjša področja. 

Brigita Šen Kreže je pojasnila, da so manjša vozila res uporabna, zlasti v strnjenih naseljih. 

Dejstvo pa je, da potem pride do pogostejše potrebe po prekladanju smeti in posledično bi 

naredili tudi več kilometrov. Zadevo v Orehku je preverila gospa s certifikatom, ki je 

preverila ustreznost ceste in se je izkazalo, da cesta ni bila primerna za takšna vozila. 

Ivan Mavri je dejal, da je govoril s krajani, ki s to rešitvijo niso navdušeni.  

Brigita Šen Kreže je dejala, da bi še enkrat poudarila, da bi manjše vozilo pomenilo samo še 

pogostejše vožnje na relaciji Idrija – Cerkno, kar bi samo še podražilo storitev.  

Ivan Mavri je dejal, da glede na strošek na položnici pričakujejo boljše storitve.  



 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet Občine Cerkno je podal Soglasje k zadolžitvi Javnega podjetja Komunala 

Idrija d.o.o. 

  (12 glasov ZA, 2 glasova PROTI) 

 

Ad 4.:  Soglasje k predlogu sistematizacije delovnih mest v enoti Vrtec Peter Klepec pri 

OŠ Cerkno za šolsko leto 2023/2024 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je podal 

soglasje k predlogu sistemizacije. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je podal Soglasje k predlogu sistematizacije delovnih mest v enoti Vrtec 

Peter Klepec pri OŠ Cerkno za šolsko leto 2023/2024. 

 

        (14 glasov ZA) 

 

Ad 5.:  Sklep o oblikovanju oddelkov v Vrtcu Peter Klepec pri Osnovni šoli Cerkno 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda ter povedala, da so v 

izogib velikemu številu otrok na čakalnem seznamu za vstop v vrtec in glede na dejstvo, da 

mora občina zavodu podati soglasje za oblikovanje oddelkov pred začetkom novega šolskega 

leta, pripravila sklep. S tem sklepom bi zagotovili, da bi morebitno planiranje in spreminjanje 

oddelkov z namenom čim večjega števila otrok v vrtcu uredili čimprej - pred začetkom 

novega šolskega leta. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je sklep 

potrdil. 

Ivan Mavri je vprašal kakšna je razlika med prejšnjim stanjem in sedanjim. 

Domen Uršič je pojasnil, da je določena časovnica. Šola bi morala obvestiti občino takoj po 

vpisu, kakšno je stanje in z ustanoviteljem skušati uskladiti oddelke. Sedanja praksa je bila, da 

je bila občina obveščena šele avgusta oz. so bili starši prej obveščeni o oddelkih kot 

ustanovitelj. S tem sklepom, bi želeli doseči, da bi bil ustanovitelj obveščen prej.  

Ivan Mavri je vprašal, če se vodstvo šole s tem strinja.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je termin potrebno določiti, kot so določeni za ostale 

stvari. 

Domen Uršič je dejal, da je bil problem, ker obveščanje ni bilo do časa.  

Jure Magajne je vprašal, če obstaja možnost, da oddelki niso bili do maksimuma popolnjeni.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je cilj, da se v vrtec spravi čimveč otrok, predvsem pa, da to 

naredijo do časa.  

Stanko Gosar je vprašal, če se lahko naloži vodstvu šole navodilo, da poiščejo, preverijo in 

utemeljijo zakaj v šoli ni prostora za vrtec. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da jih vsekakor lahko pozovejo. 

Ivan Mavri je dejal, da ga malo moti to, da bi bilo čimveč otrok v vrtcu. Zadaj vendarle 

obstajajo neki pravilniki in stroka in upa, da pri tem ne posegajo v neko strokovnost. Ne bi 

rad, da bi se tukaj šli za neke odločevalce. 

Domen Uršič je pojasnil, da je potrebno samo to, da pride informacija do časa. 

 



Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP: 

Občinski svet je potrdil Sklep o oblikovanju oddelkov v Vrtcu Peter Klepec pri Osnovni 

šoli Cerkno. 

        (14 glasov ZA) 

 

Ad 6.:  Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkno – druga obravnava 

 

Janez Peternel je v nadaljevanju predstavil točko dnevnega reda ter dajal, da glede na prvo 

obravnavo v odloku ni nobenih sprememb.  

Luka Podobnik je dejal, da je zadevo preveril ter je v poslanem gradivu besedilo isto. Morali 

pa bi biti upoštevani popravki v 7., 27. in 36. členu, kjer je Statutarno pravna komisija 

komentirala, da bi bilo potrebno stvari dopolniti.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal, da se obravnava odloka preloži na naslednjo sejo. Do 

tokrat je potrebno odlok uskladiti, obravnavati ga mora tudi Statutarno pravna komisija.                                                                                             

 

       

Ad 7.:  Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sofinanciranju javnih 

prireditev v občini Cerkno 

   

Nives Florjančič je v nadaljevanju predstavila točko dnevnega reda ter povedala, da se je pri 

obravnavi vlog pri razpisu za sofinanciranje prireditev, izkazalo da je pri merilih za 

vrednotenje aktivnosti nekaj meril nesmiselnih in so zato predlagali spremembo pravilnika. 

Tako bo lažje za prijavitelje, kot tudi za komisijo, ki vloge obravnava in ocenjuje.  

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je pravilnik potrdila ter 

predlaga občinskemu svetu, da ga s predlaganimi popravki sprejme. Povedal je še, da se 

pravilnik sprejema po hitrem postopku in ne skrajšanjem postopku.  

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je pravilnik 

potrdil. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Pravilnik o spremembah in dopolnitvah 

Pravilnika o sofinanciranju javnih prireditev v občini Cerkno po hitrem postopku. 

 

 (14 glasov ZA) 

 

Ad 8.:  KVIAZ 

 

Silvo Jeram je podal poročilo Komisije za imenovanje ter pojasnil, da so obravnavali 

imenovanje člana v Svet zavoda Zdravstvenega doma, predstavnika JSKD-ja ter Ugotovitveni 

sklep o  odstopu člana občinskega sveta. 

Povedal je, da so v Svet zavoda Zdravstvenega doma Idrija predlagali imenovanje Vesne Čuk, 

Trebenče 5, Cerkno, kot predstavnico Občine Cerkno v ZD Idrija. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

 



Sprejet je bil naslednji SKLEP 1: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, da se kot predstavnico Občine Cerkno, v Svet 

zavoda Zdravstveni dom Idrija imenuje Vesna Čuk, Trebenče 5, Cerkno. 

(14 glasov ZA) 

 

Silvo Jeram je v nadaljevanju povedal, da so kot predstavnika JSKD-ja predlagali 

imenovanje Sandra Oblaka, Platiševa ulica 11, Cerkno. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP 2: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil, da se kot predstavnik Občine Cerkno v Svet 

zavoda Javni sklad za kulturne dejavnosti imenuje Sandro Oblak, Platiševa ulica 11, 

Cerkno.  

(14 glasov ZA) 

 

Silvo Jeram je v nadaljevanju pojasnil, da so prejeli obvestilo Občinske volilne komisije o 

odstopu članice občinskega sveta ter dejal, da se imenuje nov član, ki je na lokalnih volitvah 

dosegel najvišje število glasov za Natašo Štremfelj. KVIAZ tako predlaga potrditev za člana 

občinskega sveta Roberta Zorjana, Platiševa ulica 15, Cerkno. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP 3: 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil člana občinskega sveta in sicer se potrdi: Robert 

Zorjan, Platiševa ulica 15, Cerkno. 

                                                                                              (14 glasov ZA) 

Seji se je pridružil nov svetnik Robi Zorjan. 

 

Ad 9.:  Problematika umika JD z zemljišča s parcelno številko 271/2 k. o. 2349 Šebrelje 

 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju pojasnil, da gre za umik javnega dobra kjer gre 

parcela mimo lastnika, ki bi želel te parcele združiti. Svet KS Šebrelje je podal negativno 

mnenje z obrazložitvijo, da se takih javnih dober v Šebreljah ne prodaja, kar gre za neko 

pavšalno mnenje za vsa zemljišča. Kar se tiče občinskih služb je bila zadeva preverjena in 

umik javnega dobra na tem mestu ne škodi nikomur, lastniku pa rešuje situacijo. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter dejal, da 

predlagajo, da se še enkrat pogovorijo s člani KS Šebrelje. 

Jure Magajne je dejal, da gre res za javno dobro kjer je bila včasih javna pot, sedaj pa se ne 

uporablja več niti za pešpot. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da morajo tako ali tako vsako javno dobro obravnavati posebej 

in ne morejo sprejemati odločitve kar pavšalno, za celotno območje. 

Silvo Jeram je dejal, da bi morala krajevna skupnost podati bolj utemeljeno obrazložitev, 

zakaj se tega ne sme odkupiti.  

 

Župan Gašper Uršič je zaključil točko dnevnega reda. 

 

Občinski svet se je seznanil  s problematiko umika JD z zemljišča s parcelno številko 

271/2 k. o. 2349 Šebrelje. 

 

 



Ad 10.: Umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi številkami 1317/14, 1315/13, 1315/17 

k.o. Cerkno 

 

Župan Gašper Uršič je povedal, da gre za eno parcelo na avtobusni postaji, kjer je potrebno 

umakniti javno dobro, da se občina vpiše kot lastnik in lahko pridobi gradbeno dovoljenje. 

Ostali dve pa sta na območju čistilne naprave v  Cerknem, kjer gre za identično situacijo.  

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor ter sprejel da se 

nadaljuje s postopkom umika javnega dobra z navedenimi zemljišči. 

Ivan Mavri je vprašal, če gre za staro cesto, ki je prej potekala na tem mestu. Vprašal je, če 

se take zadeve lahko rešuje bolj sistematsko z več parcelami skupaj, ali samo posamezno.  

Župan Gašper Uršič je razložil, da občina pridobiva gradbena dovoljenja in je postopek 

ustavljen, dokler ni spremembe javnega dobra.  

Luka Podobnik je vprašal, če se ni tega vedelo že v samem začetku projekta, da bi lahko bil 

to problem.  

Župan Gašper Uršič je razložil, da tega problema projektant najbrž ni predvidel.  

Mojca Gros je razložila, da gre za drugačno interpretacijo mnenj in sicer sta za občino 

avtobusna postaja in čistilna naprava javna ureditev, za upravno enoto pa ne, ker je ravno na 

tem mestu eno parkirno mesto. Tako, da občina tega ni vedela, dokler ni prišla zahteva iz 

upravne enote.  

Ivan Mavri je dejal, da nekdo ki pripravlja dokumentacijo bi take stvari moral vedeti.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil umik javnega dobra z zemljišč s parcelnimi 

številkami 1317/14, 1315/13, 1315/17 k.o. Cerkno.  

                                                                                              (13 glasov ZA) 

 

Ad 11.: Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 – prva obravnava 

 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju predstavil predlog proračuna za leto 2024. Povedal je, 

da je proračun letos bistveno višji in sicer iz naslova sanacijskega dela (sredstva, ki jih lahko 

počrpajo s strani države). Naslednja večja stvar, ki je bila pričeta že lani so sončne elektrarne, 

na stavbah v lasti občine. 

Mojca Sedej je v nadaljevanju podala pregled splošnega dela proračuna za leto 2024. 

Stanko Močnik je podal poročilo Odbora za javne finance, proračun in investicije, ki je 

predlog proračuna potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je potrdil 

proračun v delu za katerega je odbor pristojen in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Jure Podobnik je podal poročilo Odbora za gospodarstvo in kmetijstvo ki je potrdil proračun 

v delu za katerega je odbor pristojen in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti ki je potrdil 

proračun v delu za katerega je odbor pristojen in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

Silvo Jeram je vprašal glede sredstev za stari gasilski dom, ki naj bi se vložile iz popotresne 

obnove in prav tako za župnišče Orehek. Vprašal je, če se bo pripravljala kaka dokumentacija 

v zvezi s tem.  

Mojca Gros je povedala, da v primeru, če bo občina uvrščena na seznam. Gradbeno 

dovoljenje je namreč pridobljeno.  

Silvo Jeram je vprašal glede objekta civilne zaščite in sicer koliko je to realno, da se bo to v 

tem letu realiziralo. 



Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so glede na predlog prisotni pomisleki. Tudi glede 

ostalih investicij, ki se peljejo na občini je znano, koliko časa trajajo postopki za pridobivanje 

dovoljenj. Zato tudi na tem mestu predvidevajo, da bo pridobivanje teh dovoljenj bolj 

zahtevno, si pa nočejo zapreti poti in so zadevo uvrstili v proračun.  

Stanko Močnik je dejal, da neka osnova mora biti, da se s postopki sploh prične. Je pa 

dejstvo, da je na tem območju veliko stvari, ki jih bo potrebno urediti (vodarji, cesta, kulturno 

varstvo, erozija).  

Silvo Jeram je dejal, da ni proti temu objektu, vendar pa glede na dejstva, ki jih obravnavajo 

tudi na odborih in je jasno kaj vse sledi; je vprašanje, če je zadeva realna. 

Stanko Močnik je dejal, da dokler ne pričneš ne moreš vedeti, kaj se vse pokaže. Ne moreš 

pa začeti s takimi stvarmi, če nimaš podlage t.j. proračuna. Idejna zasnova je bila potrjena, so 

pa zadaj zahteve za katere bodo videli kako se bodo reševale. Zadeva se pelje na ravni 

Gasilske zveze in Gasilskega društva.  

Silvo Jeram je glede avtobusne postaje vprašal, če bo zadeva v letošnjem letu narejena.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se čaka gradbeno dovoljenje, kjer je problem javnega dobra 

in so ga potrdili v prejšnji točki. Po pridobitvi gradbenega dovoljenja je potrebno izbrati 

izvajalca.  

Silvo Jeram je vprašal glede heliodroma, kjer vidi da zadeve tečejo. Glede stroškov najema 

parkirišča je vprašal, za katero parkirišče gre. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bila že v lanskem letu podpisana pogodba o najemu s 

Postojnsko jamo d.d., gre pa za makadamsko parkirišče nasproti vrtca, ki ga je občina želela 

odkupiti, vendar ni bilo mogoče.   

Silvo Jeram je dejal, da je zelo malo sredstev za objekt zdravstvenega doma. Vprašal je še za 

objekt Franje, če se čaka na razpis. 

Mojca Gros je pojasnila, da gre za obstoječo stavbo zdravstvene postaje in so sredstva za 

vzdrževanje.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se bo zadeve v Franji reševalo skozi sanacijske programe. 

Trenutno se pelje zadeve glede zaledja Franje, saj je to prioriteta, da se lahko gre v sanacijo 

ostalega dela. Samo ta dela so ocenjena na okrog 2,5 mio €. Glede ureditve barak je bila 

imenovana delovna skupina in bodo poizkušali zadevo izpeljati s sofinanciranjem, vključno s 

sprejemnim centrom.  

Silvo Jeram je vprašal glede novogradnje vrtca ter glede oddelka, ki je bil planiran v 

zgornjem delu stare stavbe. 

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da kar se tiče prostorov v starem župnišču je zadeva še 

vedno aktualna in se tam še vedno lahko uredi oddelek vrtca, če bo ta potreba. Glede stare 

stavbe pa po pravilniku, ki obstaja za vrtec, zadeva ni izvedljiva, ker v 2. nadstropju ne sme 

biti pedagoških dejavnosti. V kolikor bi umestili znotraj teh stavb še en oddelek je vprašanje 

požarne varnosti. Stavba je tudi pod kulturno zaščito. Opozorjeni so bili tudi, da bi bilo 

potrebno znotraj celotnega zavoda upoštevati vse oddelke in prostore in bi tako morali 

povečati ali zmanjšati število otrok tudi za vse ostale oddelke.  

Silvo Jeram je vprašal glede obnove čistilne naprave.  

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da so ravno danes umikali javno dobro iz tega območja in 

naslova pridobitve gradbenega dovoljenja, ki ga  v lanskem letu niso uspeli pridobiti 

pravočasno in se na lanski razpis niso uspeli prijaviti. Postopki pridobitve gradbenega 

dovoljenja se bodo peljali dalje ter računali tudi na katerega izmed prihodnjih razpisov. 

Povedala je, da je potrebno pridobiti tudi uporabno dovoljenje za obstoječo čistilno napravo, 

saj v 70.letih tega postopka niso izpeljali do konca. Izpeljati bodo skušali tudi določena 

investicijska vlaganja.  

Silvo Jeram je vprašal glede stroškov prevozov otrok, ki kar naraščajo.  

Nives Florjančič je pojasnilo, da je bilo v lanskem letu izvedeno javno naročilo, za obdobje 

štirih let.  



Silvo Jeram je vprašal glede protipoplavnih sredstev, ki grejo zlasti v sanacijo cest. Nadalje 

je vprašal glede obnove ovinka na Bukovem, ki je bil umeščen v protipoplavno sanacijo in se 

sprašuje koliko je to sploh realno. Ta del je iz proračuna izpadel že štiri leta in so bila sredstva 

namenjena za druge investicije, katere je vedno potrdil. Na tem območju sta potrebna sanacije 

še dva večja projekta in se mu zdi smiselno, da bi jih uvrstili v proračun (Žabže in odsek na 

Reki).  

Janez Peternel je dejal, da je tudi spodnji del na Reki uvrščen v popoplavno sanacijo. 

Silvo Jeram je dejal, da predlaga, da se vseeno v proračun uvrsti postavka za sanacijo enega 

izmed teh projektov in zadevo potem urejajo z rebalansom. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je prišla informacija s strani lastnice, da so pripravljeni pod 

določenimi pogoji podati tudi soglasje in bi bila zadeva tako urejena.  

Monika Hadalin je dejala, da so bila v lanskem letu zagotovljena sredstva za 11 oddelek 

vrtca (naklonjeni so bili tako ideji vzpostavitve oddelka v župnišča, kot na podstrešju stare 

zidane stavbe vrtca), sedaj pa ni ničesar več glede tega ter jo zanima kaj je razlog, da je ta 

postavka nič.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je najprej potrebno narediti plan koliko otrok bo v vrtcu. 

Soglasje za župnišče mora podati ravnatelj. Kar se tiče občinske uprave je bilo narejeno vse 

potrebno, žal so se nekatere stvari premaknile, druge pa ne. Po njegovem občutku, za razliko 

od lani, ko so iskali problem in ne rešitve, je bila s strani šole podana bolj pozitivna usmeritev 

glede prostorov v župnišču. Povedati je potrebno tudi, da kljub vsemu dobremu namenu, je 

tudi število rojstev v lanskem letu kar nekoliko vpadlo, kar bo tudi vplivalo na vpis. Bil je 

mnenja, da je treba imeti cilj, da se izgradi nov vrtec, saj bo vsaka taka stvar, investicijo v nov 

vrtec samo še bolj zavlekla.   

Monika Hadalin je vprašala, v kakšnem roku je glede na povedano 11 oddelek možno 

vzpostaviti. 

Domen Uršič je pojasnil, da je bil prav iz tega razloga pred tem sprejet pravilnik. 

Nives Florjančič je dejala, da mora biti občina po tem pravilniku obveščena do 15. maja. 

Monika Hadalin je vprašala zakaj pravilnik ne dovoljuje pedagoške dejavnosti v drugem 

nadstropju.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je tak predpis sprejet za vrtce in tega se je potrebno držati.  

Monika Hadalin je dejala, da je v ravnanju s stvarnim premoženjem tudi parcela na 

zemljišču stare policije in kaj je namen tega.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da gre za to, da če bi eventuelno šli v gradnjo preko 

stanovanjske zadruge, bi njej odprodali zemljišča za gradnjo. Če bo kaka druga rešitev, se 

tega ne bo prodalo. 

Mojca Mavri je dejala, da ima pripombo glede obrazložitve proračuna in sicer za heliodrom 

in avtobusno postajo, kjer sta pri obeh projektih navedeni letnici 2023. Glede 11 oddelka 

vrtca, da ne sme biti pedagoških dejavnosti v zgornjem nadstropju je zadeva po pravilniku, 

ampak glede na njej znane zadeve, pedagoških dejavnosti tudi po ustanovitvi 11 oddelka v 

zidani stavbi ne bi bilo v drugem, temveč v prvem nadstropju.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da je bil glede napačne letnice opozorjen. Kar se tiče 11 

oddelka pa je dejal, da gre za napačno informacijo in to ne drži.  

Mojca Gros je pojasnila, da je bil na podstrešju vrtca mišljen večnamenski prostor, kar pa 

tudi ne sme biti, ker bi bil prostor za otroke.  

Mojca Mavri je glede izjave, da se znižuje število rojstev dejala da je pridobila nekaj 

podatkov in sicer glede števila rojstev in sicer 2019 – 30 otrok, 2020 – 29 otrok, 2021 – 38 

otrok in 2022 – 37 otrok.   

Nives Florjančič je dejala, da ne gre za prave podatke, saj je bilo leta 2023 rojenih 35 otrok, 

leta 2022 pa 45 otrok. 



Mojca Mavri je glede požarne ogroženosti dejala, da je bila lani zaradi spremenjenega 

pravilnika v zidani stavbi vrtca na novo izvedena ocena požarne ogroženosti in je 4, pri 

sanaciji pa bi se lahko to skušalo zmanjšati.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da so projektanti, ki so jih vprašali, strogo odsvetovali 

kakršnekoli posege v tej smeri v tej stavbi. Če si oni upajo podpisati, da se otroke na to mesto 

namesti, naj to naredijo, ker on tega ne bo.  

Mojca Mavri je dejala, da je postavka v proračunu za 11 oddelek nič in če je župnišče 

primernejše. Bo pa proti temu proračunu. 

Župan Gašper Uršič je dejal, naj poda predlog za branje drugega dela proračuna.  

Ivan Mavri je dejal, da se z ga. Mavri zelo strinja in oni bi morali iskati strateške rešitve, ne 

pa, da se pregovarjajo iz leta v leto kako naj bi bilo. Zadevo morajo imeti pripravljeno in upa, 

da se bo trend rojstev obrnil navzgor. Kakšne so aktivnosti za neko trajno rešitev. 

Mojca Gros je dejala, da je ta postavka izpadla, da se naredi natečaj za nov vrtec. Zemljišče 

je kupljeno. Urejajo še zadnje zemljiške zadeve in ko bo to urejeno, bo izveden natečaj, ki so 

ga skladno z zakonom dolžni izdelati in zato sodelujejo z Zbornico za arhitekturo in prostor. 

Za ta natečaj bo v letošnjem letu predviden denar. Ko bo natečaj končan bodo tudi znane 

rešitve in projektanti lahko pričnejo izdelovati projekt.  

Ivan Mavri je vprašal ali za plačilo tega natečaja ne rabimo postavke v proračunu. 

Mojca Gros je pojasnila, da je postavka uvrščena in sicer novogradnja vrtca.  

Ivan Mavri je dejal, da je podobna situacija, ker rabijo nek strateški premik na zdravstveni 

postaji.  

Mojca Gros je pojasnila, da so iz razloga ker so morali usklajevati zasnovo ter jo ponovno 

tudi sprejemati, ker je država spremenila smernice, je zadeve potrebno postavljati na novo. Z 

lekarno so se že usklajevali in zadeve tečejo naprej. 

Ivan Mavri je dejal, da je proti obnovi starega gasilskega doma, saj Zavod za turizem ima 

prostore in bi ta denar nujno potrebovali kje drugje – bolj strateško in bolj dolgoročno, kot pa 

da uredijo še neko majhno dvorano, ki jih je v Cerknem dovolj. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da lahko stavbo tudi odstranijo, na tem mestu pa bo potem 

zelenica. Nekateri so nekoč obljubljali, da bodo Cerknico pokrili z betonom in bo na ta račun 

veliko prostora v Cerknem, ampak ga nimamo. Če hočejo do sredstev iz popotresne obnove 

priti, morajo zadevo peljati dalje. Gre pa za več kot deset let dela, tudi s prejšnjim županom, 

ki je stavbo kupil. Mišljenih je bilo že več dejavnosti, ki se jih je poizkušalo umestiti. 

Gradbeno dovoljenje je pridobljeno zaradi turizma, možna pa je sprememba namembnosti 

stavbe. Trenutno se pogovarjajo z ICRO, da bi v stavbo umestili rokodelski center, tudi preko 

razpisov. Bil je mnenja, da si morajo na tem mestu pustiti odprta vrata. Se pa strinja, da 

Zavoda za turizem ni potrebno seliti v to stavbo, saj imajo sedaj lepe prostore v bivših 

prostorih NKBM.  

Ivan Mavri je dejal, da morajo zadeve postavljati danes, da se bodo čez pet let premaknile. 

Na odboru so se pogovarjali, da nimajo nekemu privatniku kaj ponuditi in morajo pričeti 

delati strateško. Cerknemu rabijo ponuditi nek razvojni zagon in s takimi parcialnimi 

rešitvami jih ne ponujajo. Predlagal je, da se do drugega branja poišče neka rešitev in 

potrebno bi bilo narediti nek sestanek z malim gospodarstvom v Cerknem. Če bi jim tukaj 

lahko nekaj ponudili, bi bil to močan signal, da imajo na tem mestu namen nekaj narediti.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je prostorski načrt v proračunu, kar pomeni, da imajo namen 

na tem nekaj narediti. Ogromne parcele so v Cerknem, ki so namenjene industriji oz. obrti, 

vendar jih ljudje ne prodajo – lahko pa ga pooblastimo, da se on poizkuša pogovoriti z lastniki 

in bo poročal občinskemu svetu kako daleč je prišel.  

Ivan Mavri je dejal, da je to stvar strateške usmeritve občine, ki jo zmorejo, ali ne. Občine, ki 

so ekonomsko uspešne so to naredile pred 10 – 15 leti. Na prihodkovni strani ga je zmotila še 

postavka iz naslova vodarine, kjer se je prihodek povišal za 45 %. 



Mojca Sedej je dejala, da je realizacija glede na veljavni proračun indeks 160. Z naslova 

odvajanja so planirali 9.600 €, realizirali 15.300 € in za 2024, predlagajo 14.000 €. 

Valerija Močnik je pojasnila, da gre za to, da so se cene vmes spremenile. Planirali so pred 

spremembo cen za lanski proračun. Te cene bodo tudi veljale do konca maja, nato pa se zna 

zgoditi, da bo tudi plan za naslednji proračun drugačen. Težko je planirati, ker v tem trenutku 

še ne vejo kakšne bodo cene.  

Domen Uršič je pojasnil, da gre samo za prilagoditev glede na realizacijo lanskega leta, saj je 

bila lani planirana nižja realizacija.  

Ivan Mavri je vprašal kdo postavlja ceno za vodarino. 

Valerija Močnik je pojasnila, da jo vsako leto potrdi občinski svet.  

Jure Magajne je dejal, da se strinja glede starega gasilskega doma, da še dodatne dvorane v 

Cerknem ne potrebujemo. Zavod za turizem tudi ima lepe prostore. Rekel je, da bi mogoče vsi 

skupaj razmišljali, če ne bi star gasilski dom prodali nekemu obrtniku, da naredi neko uspešno 

zgodbo.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da to ne bodo dovolili, saj gre na tem območju za pogojene 

dejavnosti.  

Mojca Gros je dejala, da poleg tega to povleče za sabo tudi ureditev parkirnih mest.  

Jure Magajne je vprašal glede postavke, za dom krajanov na Bukovem ter za gasilsko 

garažo, če je v teh sredstvih namenjeno direkt za gradnjo tega ali druge aktivnosti društev. 

Valerija Močnik je dejala, da samo za krajevno skupnost.  

Andraž Drešček je dejal, da ko se je stavba gasilskega doma pred 10 leti kupila je nekdo tudi 

imel neko usmeritev za naprej. Vprašal se je, če so oni poklicani, da bodo sedaj podrli neke 

odločitve za nazaj ter podrejo ogromno vloženega truda in vse kar je bilo narejeno. Sicer pa se 

najmanj vlaga v Cerkno in je več denarja šlo v okolico. Dodal je še, da ima res veliko željo, 

da se letos realizira avtobusna postaja, ker bi bil to nek dober impulz za samo naselje.   

Župan Gašper Uršič je dejal, da je res, da se je več investiralo v okolico. Sicer pa je sama 

stavba umeščena na seznam za popotresno sanacijo in je treba vse usmeriti v to, da do teh 

sredstev pridejo. Kar se tiče avtobusne postaje tudi sam upa, da bo letos realizirana.  

Silvo Jeram je dejal, da se je res veliko vlagalo v podeželje, je pa potrebno vedeti tudi to, da 

so krajani zelo veliko naredili in prispevali sami. Če bi Cerkljani dali vsaj polovico toliko, kot 

so po vaseh, bi bilo tudi veliko narejenega.  

Stanko Močnik je dejal, da se je v Cerknem plačalo več milijonov stavbnega zemljišča, ki se 

v Cerknem plačuje že vrsto let. Če bi ves ta denar vložili nazaj, bi bila tudi zgodba drugačna. 

Res je, da se v Cerkno premalo vlaga. Vesel je, da se bo zadeva glede šole začela premikati in 

želi si, da bi to območje urediti celovito. Zavedati se je potrebno, da bo vse kar bo v Cerknem, 

prav tako tudi za podeželje. Vprašal je glede zemljišča, ki ga je še potrebno urediti.  

Mojca Gros je pojasnila, da je zadaj za šolo interventna pot, kjer je segala nanjo privat 

parcela in je bilo to potrebno odkupiti.  

Stanko Močnik je dejal, da je to pohvalno, saj je na tem mestu dostop s kamionom problem. 

Povedal je, da je bil ob poplavni intervenciji v Novakih poškodovan kamion in je bilo 

popravilo 90.000 €. Glede same sanacije po poplavah je dejal, da so se skupaj z g. Janezom 

zelo zelo trudili, da so bile na seznam uvrščene vse te zadeve.  

Luka Podobnik je vprašal glede situacije odkupa parcele okrog šole v Novakih. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da mora občina na tem mestu izpeljati cenitve omenjenih 

parcel. V vmesnem času so se s krajevno skupnostjo dogovorili, da bodo naročili geološke 

meritve za del občinskih parcel in bi na to mesto umestili športne površine. Glede odkupov, 

pa se bo pokazalo skozi cenitve.  

Luka Podobnik je dejal, da je na tem mestu res problem parkiranja. Povedal je še glede 

postavke silažne folije in ideje, ki jo je predstavil že na odboru. V Sloveniji se je predlani 

začel izvajati projekt, ko odkupujejo silažno folijo in sicer gre za podjetje iz Dolenjske. Folijo 



potem reciklirajo ter kmetje dobijo popust pri nakupu nove folije. S tem se še dodatno 

spodbuja, da se folija ne meče v običajne komunalne odpadke.  

Valerija Močnik je povedala, da bi bil problem tehtanja te folije. Občina Cerkno je podpisala 

sporazum, da je zbirni center v Idriji, v Cerknem je samo zbiralnica. Tudi prejšnji zbirni 

center ni imel tehtnice. Tehtnica je kar velik strošek, kar pomeni, da bi morali folijo voziti na 

tehtanje v Idrijo. Boji se, da bo nastal problem, da bodo te folije spet odvržene povsod v 

naravi. V proračunu je sicer namenjenih nekaj več kot 1.000 € in misli, da so s tem kar 

naredili nek korak naprej, da je tega v naravi čim manj. Občina bi morala, v primeru da se 

odloči, za zbiranje zagotoviti tudi nek prostor ter od občanov, ki bodo folijo vozili zbirati 

podatke. Seveda pa lahko pridejo iz tega podjetja na predstavitev.   

Luka Podobnik je dejal, da kot je on razumel tehtnica ni nobena težava, ker bi lahko folijo 

vagali doma in zapisali približno količino. Imajo aplikacijo, ki je zastonj in se vanjo vnašajo 

podatki.  

Jure Podobnik je dejal, da bi bilo mogoče smiselno organizirati odvoz 2x letno. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da v Idriji kmetje plačajo vso folijo, ki jo odvržejo. Občina 

Cerkno plačuje tudi odvoz salonitnih plošč, kar tudi nimajo v nobeni občini več. Se pa strinja, 

da se gospoda povabi na predstavitev.  

Luka Podobnik je dejal, da je zlasti na Gorenjskem velik interes, kjer so npr. kmetijske 

zadruge odstopile prostore. Zanimalo ga je še glede optike in kakšne so bile aktivnosti občine 

ter, če se je uredilo zraven sanacij tudi cevi za optiko. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bilo sodelovanje dobro in del stroškov je celo sofinanciral 

Telekom. Bila je predvidena krajša trasa, vendar se je potem raztegnila. Ostaja po odprto vse 

ostalo, saj so povezave še vedno slabe. 

Luka Podobnik je vprašal, če so v projektu predvideli še dodatne cevi. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da so operaterjem najemnine omejili, imajo pa določen meter 

za vsakega ponudnika, kar je dolžan zagotoviti GVO. 

Luka Podobnik je dejal, da je bil v vseh odgovorih poziv, naj občina bolj aktivno pristopi 

tudi pri tem delu in tudi, ko se popravlja infrastruktura naj se to čimbolj uredi.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je bilo v praksi velikokrat tako, da ko jih prosiš in poveš, da 

se nekaj dela pa niče ne bi dal denarja. 

Jure Podobnik je vprašal glede sklepa, ki je bil sprejet 2.12.2024 na Zboru krajanov v 

Otaležu in rečeno je bilo da bo izvedeno naročilo projekta za sanacijo odseka Zgornje Jazne – 

Lanišče, vendar ga ne vidi v proračunu. 

Janez Peternel je pojasnil, da je naročen projekt za ta del odseka.  

Luka Podobnik je predlagal, da se pri obrazložitvah doda še grafično predstavitev projekta. 

David Bašelj je dejal, da je občina zamenjala zemljišča pri pokopališču (teniška igrišča) ter 

vprašal, če se bo letos na tem mestu že kaj uredilo. 

Župan Gašper Uršič je povedal, da kar se tiče teniških igrišč je zrisana idejna zasnova, kjer 

so umeščene vse dejavnosti o katerih se je govorilo. Projektant bo izdelal popis del, je pa 

nekaj problemov, kot pri vseh gradnjah v Cerknem iz 80ih. 

Mojca Gros je povedala, da za igrišče ni bilo pridobljeno uporabno dovoljenje in ga bo 

potrebno predhodno pridobiti, če bodo hoteli spreminjati površine in upa, da bodo šle zadeve 

lažje skozi. V arhivu so poiskali vse projekte, kar jih obstaja. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da gre za isti generalni problem vseh investicij v Cerknem. 

Upajo, da bodo lahko košarkarsko igrišče prijavili na razpis.  

Mojca Gros je dejala, da pa je zelo pozitivno to, da se je zelo hitro prišlo do idejne zasnove in 

se bo lahko umestilo na igrišče vse dejavnosti, ki so jih planirali.  

David Bašelj je dejal, da se strinja z g.Močnikom in je potrebno izkoristiti vse veze, da 

stopijo skupaj. Vprašal je g. Močnika, če glede ureditve prostora pri gasilskem domu 

razmišljajo tudi o planu B, če to ne bi šlo skozi.  



Stanko Močnik je dejal, da je lastništvo na tem mestu jasno in zavedajo se tudi problemov, ki 

jih čakajo. Bodo pa našli rešitve, na tak ali drugačen način. Predvidena lokacija je na 

sedanjem balinišču in trenutno ne vidijo možnosti, da bi lahko kjerkoli drugje to delali.  

Luka Podobnik je glede sončnih elektrarn vprašal, če je bilo izračunano v kolikem času se 

investicija povrne.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da je o številkah še prezgodaj govoriti, v vsakem primeru pa se 

bo prihranilo. 

Ivan Mavri je dejal, da je bilo za šolo izračunano in sicer je bilo govora med 2 – 3.000 € 

prihranka. Vprašal je še, če bi lahko v proračun umestili javni WC. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da se planira postavitev WC-jev znotraj starih prostorov LTO-

ja.  

Monika Hadalin je vprašala, če se lahko podaljša rok za podajanje predlogov za drugo branje 

proračuna.  

Župan Gašper Uršič je dejal, da se vsekakor lako in bi prosil, če lahko pošljejo predloge vsaj 

do četrtka, saj je želja, da bi v dveh tednih speljali še naslednjo sejo občinskega sveta.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o proračunu Občine Cerkno za leto 2024 

v prvi obravnavi.  

                                                                                   (11 glasov ZA – 4 glasovi PROTI) 

 

Seja je bila ob 20.20 uri prekinjena za 15 minut in se je nadaljevala po pavzi.  

 

Ad 12.: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi zavoda kot lokalne 

turistične organizacije Občine Cerkno – hitri postopek 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda ter povedala, da so v skladu 

s Pravilnikom o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o postopkih za izvrševanje proračuna 

Republike Slovenije morali odlok spremeniti z minimalno spremembo in sicer je bilo 

potrebno dopisati, da se tržne dejavnosti zavoda pokrivajo. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok potrdil in predlaga 

potrditev s predlaganimi popravki. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi zavoda kot lokalne turistične organizacije Občine Cerkno po hitrem 

postopku.  

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 13.: Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Zdravstvenega doma Idrija – hitri 

postopek 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda in povedala, da je enako kot 

pri prejšnji točki ter so v 13. členu dopisali določbo, da se tržne dejavnosti morajo stroškovno 

pokrivati. 



Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok potrdil in predlaga 

potrditev s predlaganimi popravki. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je predlog 

sklepa potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

Jure Magajne je vprašal, zakaj je bilo sploh potrebno tako majhne spremembe narediti. 

Nives Florjančič je pojasnila, da zaradi Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

postopkih za izvrševanje proračuna Republike Slovenije, mora občina kot ustanoviteljica oz. 

soustanoviteljica v odlok to dopisati.  

Ivan Mavri je vprašal, če ni nobene vsebinske spremembe. Vprašal je, kaj to pomeni, da se 

mora stroškovno pokrivati.  

Nives Florjančič je pojasnila, da ne in gre samo za navedeno določbo.  

Mojca Sedej je razložila, da iz naslova tržne dejavnosti zavod ne sme imeti izgube.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Zdravstvenega doma Idrija po hitrem postopku. 

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 14.: Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Mestna knjižnica in 

čitalnica Idrija – hitri postopek 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda in povedala, da gre za dopis 

enake določbe, kot pri odlokih iz prejšnje točke. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok potrdil in predlaga 

potrditev s predlaganimi popravki. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je predlog 

sklepa potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 

Javnega zavoda Mestna knjižnica in čitalnica Idrija po hitrem postopku. 

 

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 15.: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-

izobraževalnega in vzgojno-varstvenega zavoda Osnovna šola Cerkno – hitri postopek 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju razložila točko dnevnega reda ter povedala, da gre za tri 

spremembe. Med drugim so dopisali še eno lokacijo, na kateri deluje vrtec, ki v odloku ni bila 

vpisana. Tretja sprememba pa se tiče sveta zavoda, kjer je določeno, da morajo biti 

enakomerno zastopani delavci in starši vseh organizacijskih enot – vrtcev in podružničnih šol. 

Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok potrdil in predlaga 

potrditev s predlaganimi popravki. 

Domen Uršič je podal poročilo Odbora za družbene in društvene dejavnosti, ki je predlog 

sklepa potrdil in predlaga občinskemu svetu potrditev.  

 



Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdil Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega in vzgojno-varstvenega zavoda Osnovna 

šola Cerkno po hitrem postopku. 

                                                                                              (15 glasov ZA) 

 

Ad 16.: Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in pogrebni dejavnosti v Občini 

Cerkno  

 

Valerija Močnik je v nadaljevanju povedala, da gre za izničenje prve spremembe odloka, s 

katero se je želelo izogniti plačilu osmih najemnin modula. To je pomenilo, da bi račune 

izstavljala Občina Cerkno, konec leta pa bi prihodke prerazporedili na račune krajevnih 

skupnosti. V letu 2023 se je z lastnikom modla uspelo dogovoriti, kako račune izstavljati iz 

krajevnih skupnosti.  Kar bo pomenilo, da ostaja tako kot že leta pred prvo spremembo 

odloka, da bodo najemniki svoje obveznosti poravnavali direktno na račune krajevnih 

skupnosti. Ker je občina davčni zavezanec, bi izstavljanje računov iz Občine Cerkno vplivalo 

tudi na višino grobnine. 
Luka Podobnik je podal poročilo Statutarno pravne komisije, ki je odlok potrdil in predlaga 

potrditev s predlaganimi popravki. 

David Bašelj je podal poročilo Odbora za infrastrukturo, okolje in prostor, ki je odlok potrdil 

in predlaga občinskemu svetu potrditev. 

 

Župan Gašper Uršič je predlagal glasovanje k točki dnevnega reda. 

 

Sprejet je bil SKLEP : 

Občinski svet Občine Cerkno je potrdi Odlok o spremembah Odloka o pokopališki in 

pogrebni dejavnosti v Občini Cerkno v prvem branju.  

                                                                                              (14 glasov ZA) 

 

Ad 17.: Pobude in vprašanja 

 

Nives Florjančič je v nadaljevanju občinski svet seznanila o podaljšanju najemne pogodbe za 

neprofitno stanovanje. V letu 2022 se je namreč neprofitno stanovanje izjemno dodelilo mami 

s tremi otroki. 

Župan Gašper Uršič je v nadaljevanju pojasnil, da bo sprejel sklep o začasnem financiranju 

občine, od januarja do marca 2024. Podal je še poročilo iz Zbora občanov v Otaležu, ki je bil 

2.12.2023. Povedal je, da je pobuda za sklic prišla iz krajevne skupnosti Otalež. Za sam sklic 

je važna prisotnost glede, na volilno pravico občanov in na samem zboru je bilo prisotnih 145 

občanov. Obravnavali so tri točke in detajlno predstavili posamezne projekte v krajevni 

skupnosti. Na samem zboru je bilo podanih kar nekaj vprašanj in pobud. Sprejeli so tudi 

sklep, da se podpiše sporazum glede požarne varnosti, s sosednjim gasilskim društvom.  

Stanko Močnik je pojasnil, da so imeli sestanek s sosednjim društvom, kjer so dorekli veliko 

stvari in povedal, da ni problema glede aktivacije drugega društva v primeru aktivacije.  

Jure Podobnik je dejal, da ima gasilska zveza gotovo to dobro pokrito ter pojasnil, da 

nekateri občani niso bili dobro seznanjeni s samo zadevo. 

Stanko Močnik je dejal, da se stroški, ki nastanejo seveda pokrijejo. 



David Bašelj je vprašal, če bi glede na lanske poplave, ki so uničile most »Pri svislarju« 

občina lahko temu gospodu pomagala pri postavitvi mostu, saj trenutno ne more dostopati do 

svojega zemljišča po nobeni drugi poti. 

Župan Gašper Uršič je dejala, da je problem, ker večino mostov nima stavbne pravice ter 

niso vpisane nobene služnosti. Edino možnost vidi, če bi se v prostor umeščala državna 

kolesarska steza ter bi zadevo vzeli kot del občinske javne infrastrukture. Občina brez stavbne 

pravice in primerne dokumentacije graditev mostu ne more izvesti. Razume stisko tistih, ki 

imajo na teh mestih parcele. Dodal je še, da občina ne sme vlagati v zasebno lastnino. 

David Bašelj je dejal, da gre res za nerodno situacijo. 

Luka Podobnik je izrazil pohvale glede bivšega direktorja, ki se je res trudil in so bili občani 

in podjetniki z njim res zadovoljni ter upa, da bo naslednji vsaj tak ali celo boljši. Vprašal je 

še glede nadzornega odbora ter glede postavke glede sofinanciranja malih čistilnih naprav ter 

če se je kaj razmišljalo, da bi sredstva za to ponovno zagotovili. 

Katja Lapanja je pojasnila, da je v pripravi poročilo o delu nadzornega odbora, ki bo 

predstavljeno na eni od naslednjih sej.  

Vanja Mavri Zajc je pojasnila, da sofinanciranja za male čistilne naprave v občini še ni bilo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da občina sicer o tem razmišlja, vendar je potrebno zaradi 

zakonskih rokov najprej rešiti Cerkno.  

Luka Podobnik je vprašal, kako je z upravljavskim načrtom za Franjo. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da glede upravljavskega načrta čakajo stvari iz muzeja in ko 

bodo dobili vse podatke bodo tudi nadaljevali.  

Mojca Mavri je vprašala kako je bila občina uspešna na razpisu za novega direktorja 

občinske uprave.  

Župan Gašper Uršič je pojasnil, da se na prvi razpis ni prijavil nihče, čeprav je bilo veliko 

gostilniških debat, da je bilo mesto obljubljeno nekomu iz občinske uprave – konkretno 

sodelavki iz občinske uprave, ki je tudi danes prisotna na seji. Občina je tako razpis ponovila, 

bo pa težko, ker za taka mesta ni zanimanja, saj plača ni preveč dobra.  

Jure Magajne je vprašal glede odloka za ceste, za katerega ni bilo razprave. 

Župan Gašper Uršič je dejal, da bodo upoštevali popravke. Gradivo bo poslano v obravnavo 

Statutarno pravni komisiji.  

Stanko Močnik je dejal, da se boji, da glede na odlok občina ne bo kupila niti metra ceste 

več. 

Župan Gašper Uršič je občinske svetnike pozval, da pošljejo ideje in predloge za obravnavo 

proračuna v drugem branju. 

 

Župan Gašper Uršič se je na koncu zahvalil za sodelovanje in sejo zaključil ob 21.05 uri. 

 

 

            Zapisala:                                                                                                    Župan: 

          Katja Lapanja                                                                                          Gašper Uršič 

 

 

 

 

 


